

【周有禮名譽教授勵志獎學金、周伯禧醫師兄弟妹念慈獎學金】

公告

Announcement of

【Honorary Professor You-Li Zhou Inspirational Scholarship, and Doctor Bo-Si Zhou Brother and Sister Scholarship】

緣起：

本系周有禮名譽教授、系友周伯禧醫師，為使生物醫學工程學系之學生能夠安心就學，特捐獻新台幣 10 萬元整，以協助需資助之同學。

Origin:

To make the students of the Department of Biomedical Engineering could study with peace of mind, Dr. Bo-Si Zhou, honorary professor of You-Li Zhou, donated NT\$100,000 to help students who need financial assistance.

辦法：

一、 本勵志獎學金發放對象：生物醫學工程學系（大學部及研究所）申請，115 年共計 5 名，每名新台幣 2 萬元整。（周有禮名譽教授勵志獎學金 3 名、周伯禧醫師兄弟妹念慈獎學金 2 名）

二、 申請方式：

1. 個人簡歷、歷年在校成績單、特殊表現證明文件及郵局影本。（外籍生需再附上居留證影本）
2. 全家年收入相關證明文件。（非必備）
3. 本獎學金 115 年度之申請日期為即日起至 115 年 09 月 24 日中午前，逾期將無法受理。
4. 本獎學金獲獎者務必出席當年度頒獎典禮（確定日期會另行通知）。

Regulations:

1. Objects of this Inspirational Scholarship: Applicants from the Department of Biomedical Engineering (University Department and Research Institute), a total of 5 students in 115 academic years, each with NT\$20,000. (3 recipients of Honorary Professor You-Li Zhou Inspirational Scholarship, 2 recipients for Dr. Zhou Dr. Bo-Si Zhou Brothers and Sisters Scholarship)

2. How to apply:

- a. Resume, school transcripts, special performance certificates, and photocopies of the post office. (Foreign students should attach a photocopy of their ARC)
- b. Documents related to the annual income of the whole family. (Not required)
- c. The application date for the **2026** scholarship is from now until **noon on Sept. 24, 2026**. Overdue applications will not be accepted.
- d. Winners of this scholarship must attend the annual award ceremony. (until further notice)